
Športni objekti vznemirjajo
Centralni stadion ob Titovi cesti

in dvorana v Tivoliju sta športna
objekta, ki sta Ljubljani v sramo-
to, vendar ju doslej niso obravna-
vali kot objekta skupnega pome-
na. Šele letos je skupščina mesta
Ljubljane sprejela v svoj srednje-
ročni načrt razvoja tudi obnovo
obeh omenjenih objektov. Prav
zaradi tega dejstva so s proble-
mom seznanjeni tudi predsedniki
občinskih skupščin. Po njihovem
mnenju sta nalogi prednostni,
vprašanje so le sredstva, ki jih za
letošnje leto niso načrtovali. Po-
dobno je tudi v programih občin-

skih telesnokulturnih skupnosti,
kjer za letošnje leto niso oddvojili
sredstev za objekte skupnega po-
mena.

Problem je že dalj časa prisoten
ne le v mestni, ampak tudi v ob-
činskih telesnokulturnih skupno-
stih. Hkrati je prisoten tudi pro-
blem, kateri so športni objekti
skupnega mestnega pomena in
kako pristopiti h gradnji, obnovi
in vzdrževanju le-teh.

Mnenja smo, da o tem problemu
razmišljajo tudi predsedniki
skupščin telesnokultumih skup-
nosti, zato smo tokrat prosili za
razgovor predsednika skupščine
telesnokulturne skupnosti Ljub-
ljana Center dr. Jožeta Gogalo. Ta-
kole je nanizal svoja razmišljanja:

»Nedvomno je obnova central-
nega stadiona in dvorane v Tivoli-
ju prednostna naloga v Ljubljani,
saj sta športna objekta republiške-
mu središču v sramoto. Na seji
izvršnega odbora telesnokulturne
skupnosti Ljubljana smo se že lani
dogovorili, da bomo združevali po
pet odstotkov sredstev za investi-
cije za športne objekte skupnega
pomena. Če bi hoteli obnoviti cen-
tralni stadion in dvorano v Tivoli-
ju, bi morali združevati več sred-
stev, ki jih za letošnje leto nismo
načrtovali. Prav gotovo bi se mo-
rali na ravni mesta dogovoriti za
večji odstotek. Prepričan sem, da
v naši občini to ne bo problem,
vprašanje pa je, če bodo za združe-
vanje večjega odstotka sredstev
tudi ostale ljubljanske občinske
telesnokulturne skupnosti.«

»Problem športnih objektov je
prav zaradi centralnega stadiona
in dvorane v Tivoliju prerasel ob-
činske okvire. Kako bi ga rešili?«

»Gradnja, obnova in vzdrževa- *
nje športnih objektov bi moralo
biti v Ljubljani enotno. Komisija
za objekte pri telesnokulturni
skupnosti Ljubljana bi morala pri-
praviti seznam vseh športnih ob-
jektov v Ljubljani hkrati z načrti
za gradnjo novih objektov. Pred-
stavniki vseh občinskih telesno-
kulturnih skupnosti v Ljubljani
pa naj bi se odločili za prednostni
seznam gradnje in obnove, da ne
bi prihajalo do očitkov, da imajo
prednost le nekateri objekti, za
ostale pa se nezmenijo. VLjublja-
ni bi morala biti enotna politika
investiranja in vzdrževanja šport-
nih objektov. Prav gotovo bi mo-
rali v ta namen združevati večja
sredstva, ne le v okviru telesno-
kulturnih skupnosti.«

Doslej so bili vsi, ki so seznanje-
ni s problemom obnove centralne-
ga stadiona in dvorane v Tivoliju,
mnenja, da sta športna objekta
sramota za Ljubljano, vendar še
vedno ostaja vprašanje, kje dobiti
sredstva. Hkrati se ob tem samo
po sebi zastavlja vprašanje, ali je
Ljubljana res tako revna, da ne bi
mogla zbrati sredstev za gradnjo
in obnovo športnih objektov
skupnega pomena, ki so nujni za
razvoj telesne kulture, ki je še ka-
ko pomembna družbena dejav-
nost? M. V. _


